

3-Room Suite 三居室套房

Suite 单元 01 | Approx. Gross Area 面积约为 223 sq.m. 平方米



All furniture, art pieces, fixtures, and exhibits in the show suite are for reference purposes only, which do not constitute any commitment or guarantee. The landlord reserves the right to alter design and specifications of the same. The actual specifications shall be subject to the agreement for lease.

展示厅的家具、艺术摆设、装置及陈设等仅供参考，不作为任何承诺或保证。业主方保留修改单元内设计及规格的权利。各单元的交付规格以租赁合同为准。

3-Room Suite 三居室套房

Suite 单元 02 | Approx. Gross Area 面积约为 221 sq.m. 平方米



All furniture, art pieces, fixtures, and exhibits in the show suite are for reference purposes only, which do not constitute any commitment or guarantee. The landlord reserves the right to alter design and specifications of the same. The actual specifications shall be subject to the agreement for lease.

展示厅的家具、艺术摆设、装置及陈设等仅供参考，不作为任何承诺或保证。业主方保留修改单元内设计及规格的权利。各单元的交付规格以租赁合同为准。

4 - ROOM SUITE 四居室套房

Suite 单元 03 | Approx. Gross Area 面积约为 299 sq.m. 平方米



All furniture, art pieces, fixtures, and exhibits in the show suite are for reference purposes only, which do not constitute any commitment or guarantee. The landlord reserves the right to alter design and specifications of the same. The actual specifications shall be subject to the agreement for lease.

展示厅的家具、艺术摆设、装置及陈设等仅供参考，不作为任何承诺或保证。业主方保留修改单元内设计及规格的权利。各单元的交付规格以租赁合同为准。